

Biographies

Jessica Harrison

Head of Transactions and Capital Markets, Real Estate Equity, U.S., Manulife Investment Management

Jessica is the head of U.S. transactions and capital markets for Manulife Investment Management's real estate equity platform. In her role, she's responsible for the sourcing, underwriting, structuring, and negotiation of all investments, including portfolio companies, across the United States on behalf of clients. Jessica also sits on the global real estate leadership team and several investment committees across real estate equity and debt, and she leads the investment team, providing oversight and mentorship across North America. Prior to joining the firm, Jessica was a senior vice president and portfolio manager for PIMCO, leading commercial real estate investments across the Southwest and Mountain Region of the United States and was responsible for the sourcing and structuring of core-plus, value-add, and opportunistic equity, including structured finance, on behalf of PIMCO's funds. She was a voting member of several investment committees across real estate and involved in several leadership initiatives across the firm. Jessica joined PIMCO from American Realty Advisors (ARA), where she led acquisitions across Texas and mountain states. Additionally, she was head of multifamily relationships, securing several key partnerships on behalf of ARA's clients.

Education: M.B.A., University of Southern California

Joined the company: 2023

Began career: 2012

Biographies

Jessica Harrison

Head of Transactions and Capital Markets, Real Estate Equity, U.S., Manulife Investment Management

Jessica is the head of U.S. transactions and capital markets for Manulife Investment Management's real estate equity platform. In her role, she's responsible for the sourcing, underwriting, structuring, and negotiation of all investments, including portfolio companies, across the United States on behalf of clients. Jessica also sits on the global real estate leadership team and several investment committees across real estate equity and debt, and she leads the investment team, providing oversight and mentorship across North America. Prior to joining the firm, Jessica was a senior vice president and portfolio manager for PIMCO, leading commercial real estate investments across the Southwest and Mountain Region of the United States and was responsible for the sourcing and structuring of core-plus, value-add, and opportunistic equity, including structured finance, on behalf of PIMCO's funds. She was a voting member of several investment committees across real estate and involved in several leadership initiatives across the firm. Jessica joined PIMCO from American Realty Advisors (ARA), where she led acquisitions across Texas and mountain states. Additionally, she was head of multifamily relationships, securing several key partnerships on behalf of ARA's clients.

Education: M.B.A., University of Southern California

Joined the company: 2023

Began career: 2012

Biographies

Jessica Harrison

Chef, Acquisitions, Immobilier, Marchés privés, Gestion de placements Manuvie, États-Unis

Jessica est responsable des transactions et des marchés de capitaux aux États-Unis pour la plateforme d'actions immobilières de Manulife Investment Management. Dans le cadre de ses fonctions, elle est chargée de la recherche, de l'analyse, de la structuration et de la négociation de tous les investissements, y compris les sociétés de portefeuille, à travers les États-Unis pour le compte des clients. Jessica siège également au sein de l'équipe de direction mondiale de l'immobilier et de plusieurs comités d'investissement dans le domaine des actions et des dettes immobilières, et elle dirige l'équipe d'investissement, assurant une supervision et un mentorat à travers l'Amérique du Nord. Avant de rejoindre la société, Jessica était vice-présidente principale et gestionnaire de portefeuille chez PIMCO, où elle supervisait les investissements immobiliers commerciaux dans le sud-ouest et la région montagneuse des États-Unis et était responsable de la recherche et de la structuration des actions de base-plus, de valeur ajoutée et opportunistes, y compris la finance structurée, pour le compte des fonds de PIMCO. Elle était membre votant de plusieurs comités d'investissement dans l'immobilier et impliquée dans plusieurs initiatives de direction au sein de la société. Jessica a rejoint PIMCO en provenance d'American Realty Advisors (ARA), où elle dirigeait les acquisitions au Texas et dans les États de montagne. De plus, elle était responsable des relations avec les logements multiples, établissant plusieurs partenariats clés au nom des clients d'ARA.

Études : Maîtrise en administration des affaires, University of Southern California

Entrée en service : 2023

Début de carrière : 2012

Notice biographique

Jessica Harrison

Chef, Acquisitions, Immobilier, Marchés privés, Gestion de placements Manuvie, États-Unis

Jessica est responsable des transactions et des marchés de capitaux aux États-Unis pour la plateforme d'actions immobilières de Manulife Investment Management. Dans le cadre de ses fonctions, elle est chargée de la recherche, de l'analyse, de la structuration et de la négociation de tous les investissements, y compris les sociétés de portefeuille, à travers les États-Unis pour le compte des clients. Jessica siège également au sein de l'équipe de direction mondiale de l'immobilier et de plusieurs comités d'investissement dans le domaine des actions et des dettes immobilières, et elle dirige l'équipe d'investissement, assurant une supervision et un mentorat à travers l'Amérique du Nord. Avant de rejoindre la société, Jessica était vice-présidente principale et gestionnaire de portefeuille chez PIMCO, où elle supervisait les investissements immobiliers commerciaux dans le sud-ouest et la région montagneuse des États-Unis et était responsable de la recherche et de la structuration des actions de base-plus, de valeur ajoutée et opportunistes, y compris la finance structurée, pour le compte des fonds de PIMCO. Elle était membre votant de plusieurs comités d'investissement dans l'immobilier et impliquée dans plusieurs initiatives de direction au sein de la société. Jessica a rejoint PIMCO en provenance d'American Realty Advisors (ARA), où elle dirigeait les acquisitions au Texas et dans les États de montagne. De plus, elle était responsable des relations avec les logements multiples, établissant plusieurs partenariats clés au nom des clients d'ARA.

Études : Maîtrise en administration des affaires, University of Southern California

Entrée en service : 2023

Début de carrière : 2012